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- Úgy hallottuk, hogy magyartanár az eredeti foglalkozása. Hány évig és hol tanított?      

  

  

- A tanárképző elvégzése után először nem tanítottam, hanem örökbefogadásokat intéztem egy
gyermekvédő intézetben, mert azt gondoltam, többet segíthetek úgy a szülő nélküli
gyerekeknek, ha anyukát, apukát találok nekik. Körülbelül ötven gyereknek sikerült így családot
találnom. Úgy gondoltam, a későbbiekben is ezzel szeretnék foglalkozni, de egy
intézményátalakítás miatt mégis eljöttem. Utána már televízióztam és mellette egy budapesti
belvárosi általános, majd később egy középiskolában tanítottam. Magyar szakos tanár voltam,
majd egy következő középiskolában a könyvtárosi teendőket is elvállaltam. Ezt követően egy
évig Gyöngyösön tanítottam egy főiskolán, majd ismét egy váltás következett, elkezdtem
felnőttekkel foglalkozni. Például bírókat is oktattam egy jogi programra. Az én vágyam mindig az
volt, hogy minden korosztályt elérjek. Úgy érzem, ezt sikerült is megvalósítanom.

  

  

-  A mostani munkája mellett nem hiányzik az iskola, a tanítás?

  

  

- De hiányzik, és ezért, mivel főállásom van a televízióban (RTL), átléptem az úgynevezett
magánszektorba. Van egy magáncégem és azon belül oktatok.  Gyerekeknek, kifejezetten
kamaszoknak tartok kommunikációs tréningeket. Ezen kívül felnőtteknek is, cégek kérnek meg,
hogy segítsek nekik a vállalati kommunikációban.
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-  Felmerül bennem a kérdés, hogy ezek után hogy lett Önből meteorológus?

  

  

- Jogos a kérdés A végzettségem nem is meteorológus, hanem meteorológiai hírszerkesztő.
Ez úgy történt, hogy már diákként, 14-15 éves korom óta érdekelt a média, rádióztam, cikkeket
írtam. Abban az időszakban, amikor az örökbefogadásokat intéztem, jelent meg
Magyarországon a kereskedelmi televíziózás. Láttam a hirdetéseket, hogy embereket keresnek
és nekem jobban tetszett az RTL KLUB logója, ezért választottam. Az egyik pszichológus
kollégám lánya, Pokrivtsák Mónika már bekerült, talán a szüleiteknek többet mond a név. Ő volt
az egyik első arca a kereskedelmi televíziózásnak. Az ő édesapja biztatására, mivel akkor már
rádióztam, adtam be a jelentkezésemet. Így fogtam magam, odamentem a hírigazgatóhoz, és
azt mondtam: riporter szeretnék lenni. Sajnos ekkorra már minden hely betelt, de szükségük
volt egy időjárásjelentőre. Azonnal elfogadtam. Két hét gyakorlás után ott voltam a képernyőn.
Ekkor még nem ez volt a főállásom, nyolc éven át párhuzamosan tanítottam, illetve
televízióztam.

  

  

- El tudja-e képzelni, hogy valamikor még visszamegy egy iskolába tanárként dolgozni?

  

  

- Már nem hiszem, hogy visszamegyek az iskolai keretek közé, nekem az már túl szűk. Most
már azt csinálom, amit nagyon szeretek. Tanítok, de még sincs főnököm, mellette a
televíziózás. Mindkét szakmát szeretem. Riporterkedek is, a gazdasági rádióban van egy
műsorom. Tehát dolgozom a rádióban, a televízióban, és közben taníthatok gyerekeket,
felnőtteket. Nekem ez így nagyon-nagyon jó! Ez volt mindig az álmom.
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- Köszönöm szépen a riportot.

  

  

Uley Olga

  

DÖK titkár

  

  

KÉPEK
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https://www.facebook.com/media/set/?set=a.1094270403926837.1073742016.161332787220608&type=1&l=3a25743b9d

